



## FSK ORIENTERING

### Referat af bestyrelsesmøde 29. maj 2017.

Til stede: Jan Frank Nielsen  
Katrine Holst  
Ana Chirita  
Jytte Sørensen  
Jytte Eltang (referent)

Afbud fra Tom P. Neesgaard og Leif Pedersen

#### 1. Eventuelle tilføjelser til fremsendt dagsorden.

Sædvanligt punkt ”Bemærkninger til referat fra sidste møde” blev tilføjet.

#### 2. Bemærkninger til referat fra sidste møde.

Ingen.

#### 3. Opgavefordeling.

Mailbestyrer. Ana har fået koden til klubbens mail og vil koble ”alarm” til, så hun ved, når der er kommet mails.

Ellen er hermed fritaget fra opgaven.

#### 4. Meddelelser o.a.

Der er klubledermøde 12. juni i Roskilde. Jytte’erne deltager.

#### 5. Afholdte arrangementer.

a. Divisionsmatch 30. april. Der var stor glæde og begejstring over det fine resultat og dejligt med mange deltagere. Karl Aage har kommenteret løbet på hjemmesiden. Som opfølgning på Lisbets fine initiativ med uddeling af chokolade og af hensyn til klubsammenholdet besluttede bestyrelsen at servere pølser og salat ved næste match 3. september. Jan sørger for grill og Ana for maden. Op-/nedrykning finder sted 24. september.

b. Forårets klubløb 13. maj. Tak til Ole og holdet bag for et godt arrangement. Og til Hanne for kage.

#### 6. Kommende arrangementer.

a. Skovcup 7. juni. Ana orienterede om de sidste opgaver. Jan afhenter Skovcup-materialet 31. maj og sprintløbsmateriatet hos Mogens Jørgensen senere. Jytte E. henter andet materiale i klubbens depot efter aftale med Frank Sandgren.

Ana meddeler mødetidspunkt(er) til hjælperne.

Ved finalen 17. juni skal FSK være parkeringsvagter. Jan afleverer Skovcups materiale kl. 8.30 og er sammen med Ana og Jytte E. parkeringsvagt.

b. Forårsløbet. Løbet bliver 24. juni i Krogenberg. Der er p.t. tilmeldt 6 deltagere.

Jytte S. kontakter Kurt for at høre, om at alt er under kontrol og hører, om der også skal være karruselløb + FSKBH-annonce.

c. Arrangementet af divisionsmatchen 17. september. Hvis Leif har brug for hjælp, formoder vi, at han vender tilbage.

- d. Efterårets klubløb 30. september. Jytte S. spørger Kurt om arrangør m.m.
- e. Klubmesterskabet 15. oktober. Jan har aftalt det fornødne med Mogens Hansen. Vi drøfter detaljer om løb og klubmøde senere.

#### **6. Økonomi.**

Ingen specielle bemærkninger.

Katrine har set, at ingen andre klubber lægger deres regnskaber på hjemmesiden.

#### **7. Eventuelt.**

a. SM-stafetten 21.maj. Vi havde 4 hold med, 2 i samarbejde med Lyngby OK.

b. Tirsdagstræning hos Lyngby OK. FSK'er er meget velkomne. Kun hvis 5-10 kommer, kan det blive et problem med kort. Jytte S. skriver er par linjer til vores hjemmeside om muligheden.

#### **8. Næste møde.**

Næste møde blev aftalt til 22. august hos Jan Frank Nielsen.

31. maj 2017.